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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
het Elektronisch Patiëntendossier niet
meer zou zijn dan een luchtkasteel.
(Ingezonden 20 augustus 2008)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat u
juichende nieuwsbrieven over het
Elektronisch Patiëntendossier (EPD)
verspreidt, maar dat de invoering
verder weg is dan ooit?1

2
Hoeveel ziekenhuizen, huisartsen en
andere zorgverleners, die
oorspronkelijk meededen aan pilots
voor het EPD, zijn er om welke
redenen intussen mee gestopt?

3
Is het waar dat door de «bugs» in de
software van het EPD brieven naar de
verkeerde patiënt gestuurd kunnen
worden, en gegevens in verkeerde
dossiers kunnen worden opgeslagen?
Klopt het dat hierdoor tenminste één
patiënt ten onrechte is geopereerd?

4
Onderschrijft u de stelling dat er twee
werkelijkheden omtrent het EPD lijken
te bestaan, te weten een positieve
van uw kant/ICT managers bij VWS
en een negatieve – gebaseerd op de
realiteit – van de mensen op de
werkvloer? Kijkt u voldoende
objectief naar dit project?

5
Is dit proces nog te stoppen, als blijkt
dat het EPD niet zorgt voor een betere
maar juist slechtere patiëntveiligheid?

1 Medisch Contact, nr. 33/34, 15 augustus
2008.
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